

ISSN 1674-7593
CN 22-1399/R

国际老年医学杂志®

GUOJI LAONIAN YIXUE ZAZHI

International Journal of
Geriatrics®

Volume 36 Number 2

March 2015

2015年3月 第36卷 第2期

ISSN 1674-7593



万方数据



吉林大学

JILIN UNIVERSITY

International Journal of Geriatrics®

GUOJI LAONIAN YIXUE ZAZHI

Bimonthly Established in 1980 Volume36 Number 2 March 20, 2015

Responsible Institution

Ministry of Education of the
People's Republic of China

Sponsor

Jilin University
Address: 828 Xinmin dajie, Changchun
130021, China

Editing and Publishing

Editorial Office of
International Journal of Geriatrics
Address: 828 Xinmin dajie, Changchun
130021, China
Tel(Fax): 0086-431-85619282
E-mail: lnyx@jlu.edu.cn

Editor-in-Chief

Lin Dong

Printing

Changchun Saide Co.Ltd

Overseas Distributor

China International Book
Trading Corporation
(Address:35 Chegongzhuang xilu,
Beijing 100044, China)
Code No.C6700

Mail-Order

Editorial Office of
International Journal of Geriatrics
Address: 828 Xinmin dajie, Changchun
130021, China
Tel(Fax): 0086-431-85619282
E-mail: lnyx@jlu.edu.cn

CSSN

ISSN 1674-7593
CN 22-1399/R

Copyright

© 2015 by the Editorial Office of
International Journal of Geriatrics

All articles published represent the opinions of the authors, do not reflect the official policy of Jilin University or the Editorial Board, unless this is clearly specified. All authors will be liable for the contents of their manuscripts by themselves. International Journal of Geriatrics will not bear joint and several liability.

The contributors shall be regarded as the persons who have accepted and complied with the notice to contributor. All of the authors who enjoy rights of authorship shall be deemed as the persons who have showed consent to transferring rights of authorship and other relevant rights of the manuscripts to International Journal of Geriatrics in the world. The expenses and remuneration necessary shall be paid together through International Journal of Geriatrics.

CONTENTS

Original Articles

- Effect of Chinese Iron Ore Plant on Alzheimer's Disease Mice Model Induced by D-galactose and Sodium Nitrite
..... He Sheng, Deng Xiaozhen, Pan Lin, Lin Meiqing, Ning Mei, Zhong Juan, Wei Jianquan, Zhang Shuqiu (49)
- Effects of Different Doses of Atorvastatin on Serum CF-6, P53 in the Patients with Acute Myocardial Infarction with Direct Percutaneous Coronary Intervention Wang Yakun, Lin Lili, Wang Ru, Yin Yonghou (53)
- Serum Cys C Level Sensitive Indicator to Evaluate e GFR in the Patients with Coronary Heart Disease..... Zhang Xia, Ke Yongsheng (57)
- Relationship between the Levels of Cys-C and Hcy and the Prognosis of the Patients with Acute Cerebral Infarction..... Xiao Yajuan (62)
- Clinical Study of PICCO Hemodynamic Monitoring of Mild Hypothermia in Treatment of Severe Craniocerebral Injury..... Sun Zhihui, Wang Min (64)
- Efficacy Analysis of Two Surgical Methods in Treating Osteoporotic Vertebral Compression Fracture in the Middle-aged Patients
..... Chen Jin, Wang Hong, Xu Hongguang (68)
- Effect of Comfeel Plus Transparent Dressing in Pressure Sore of the Auricular Skin in the Elderly Patients with Persisting Inhaling Using Nasal Catheter Wang Meiqing (72)
- Analysis in Perioperative Psychological Nursing in Elderly Patients
..... Xiao Ling, Li Shujuan, Zhang Shuhua, Cao Hong (74)

Reviews

- Trace Elements and Aging
..... Zhao Xiaoli, Li Diandong, He Hongwei, Wang Zhen (77)
- Mechanism of Brain Edema after Intracerebral Hemorrhage
..... Zhang Yingcui, Chu Zhaohu (81)
- Research Progress in Imaging Diagnosis of Thyroid Carcinoma
..... Feng Lei, Chen Fangman (86)
- Intravascular Ultrasound and Intermediate Coronary Stenosis
..... Tang Long, Tang Shengxing (90)
- Study on Breast Carcinoma in the Young and the Elderly
..... Pan Leilei, Ma Jun, Fang Fang (93)

Trends

- Drug Treatment and the Prognosis of the Patients with Chronic Nephrosis
..... (73)
- Effect of the Operation of Fat Reduction on the Cardiovascular Diseases in the Fat Patients with Diabetes (76)
- Digoxin and the Denth of the Patients with Atrial Fibrillation
..... (85)
- Hypotensor and Cerebral Blood Flow of the Patients with Hypertention
..... (89)
- Relationship between Profibrinolytic Activating Factor and the Prognosis of Ischemic Stroke (95)

国际老年医学杂志®

International Journal of Geriatrics

双月刊 公开发行 1980 年创刊 第 36 卷 第 2 期 2015 年 3 月 20 日出版

主管单位
中华人民共和国教育部

主办单位
吉林大学
地址:130021,长春市朝阳区新民大街 828 号

编辑出版者
国际老年医学杂志编辑部
地址:130021,长春市朝阳区新民大街 828 号
电话(传真):0086-431-85619282
电子邮箱:lnyx@jlu.edu.cn

总编辑
林 栋

印刷者
长春市赛德印业有限公司

发行者
国内:吉林省邮政报刊发行公司
地址:130021,长春市解放大路 3088 号
国外:中国国际图书贸易集团有限公司
地址:100044,北京市车公庄西路 35 号

订购处
国内:全国各地邮政局
邮发代号 12-29
国外:中国国际图书贸易集团有限公司
发行代号 C6700

邮购处
国际老年医学杂志编辑部
地址:130021,长春市朝阳区新民大街 828 号
电话(传真):0086-431-85619282
电子邮箱:lnyx@jlu.edu.cn

定价
每期 10.00 元,全年 60.00 元

中国标准刊号
ISSN 1674-7593
CN 22-1399/R

广告经营许可证号
2200004000024

版权所有
© 2015 国际老年医学杂志编辑部

除非特别声明,本刊刊出的所有文章不代表吉林大学和本刊编委会的观点。
作者文责自负,本刊不负连带责任。
凡向本刊投稿者,均视为已认同并遵守本刊《稿约》,所投稿件全体著作权人同意已将该稿件著作权及其相关权利在世界范围内全部转让给本刊,所有相关费用和报酬本刊已一次性付清。

目 次

原 著

中药铁皮石斛对 D-半乳糖加亚硝酸钠致老年痴呆症小鼠模型的影响 … 何 胜 邓晓珍 潘 琳 林美情 宁 梅 钟 涓 韦健全 张树球(49)	
不同剂量阿托伐他汀对急性心肌梗死患者直接经皮冠脉介入治疗后血清 CF-6、p53 的影响 …… 王雅坤 蔺莉莉 王 茹 尹永厚(53)	
血清胱抑素 C 水平是评估冠心病患者肾小球滤过率的简易敏感指标 …… 章 霞 柯永胜(57)	
血清胱抑素 C、同型半胱氨酸与急性脑梗死及长期预后的相关性 …… 肖雅娟(62)	
脉搏指数连续心输出量监测在重度颅脑损伤亚低温治疗中血流动力学监测的临床研究 …… 孙志辉 王 敏(64)	
两种术式治疗中老年骨质疏松性椎体压缩骨折的疗效对比 …… 陈 进 王 弘 徐宏光(68)	
康惠尔水胶体透明贴对持续鼻导管吸氧老年患者耳廓皮肤压疮预防效果观察 …… 王美清(72)	
老年患者围手术期的心理护理分析及对策 …… 肖 玲 李淑娟 张淑华 曹 宏(74)	

综 述

微量元素与衰老 …… 赵晓丽 李电东 何红伟 王 真(77)	
脑出血后血肿周围水肿的形成机制 …… 张英翠 储照虎(81)	
甲状腺癌的影像诊断研究现状 …… 冯 蕾 陈方满(86)	
血管内超声在临界病变中诊断的应用 …… 唐 龙 汤圣兴(90)	
青年乳腺癌与中老年乳腺癌相关对比分析 …… 潘蕾蕾 马 俊 方 芳(93)	

动 态

他汀药物治疗对慢性肾病患者继发性心血管病及其不利预后的作用 …… (73)	
减肥手术对糖尿病肥胖患者心血管事件的效用 …… (76)	
地高辛将明显增加房颤患者的死亡风险 …… (85)	
强化降压将增加老年高血压患者的脑血流量 …… (89)	
静注组织纤溶酶原激活物时限与急性缺血性卒中预后间关系 …… (95)	

《国际老年医学杂志》稿约 …… (96)	
----------------------	--

中文编辑 林 琳 英文编辑 吴 晶

International Journal of Geriatrics®

GUOJI LAONIAN YIXUE ZAZHI

Bimonthly Established in 1980 Volume36 Number 2 March 20, 2015

Responsible Institution

Ministry of Education of the
People's Republic of China

Sponsor

Jilin University
Address: 828 Xinmin dajie, Changchun
130021, China

Editing and Publishing

Editorial Office of
International Journal of Geriatrics
Address: 828 Xinmin dajie, Changchun
130021, China
Tel(Fax): 0086-431-85619282
E-mail: lnyx@jlu.edu.cn

Editor-in-Chief

Lin Dong

Printing

Changchun Saide Co.Ltd

Overseas Distributor

China International Book
Trading Corporation
(Address:35 Chegongzhuang xilu,
Beijing 100044, China)
Code No.C6700

Mail-Order

Editorial Office of
International Journal of Geriatrics
Address: 828 Xinmin dajie, Changchun
130021, China
Tel(Fax): 0086-431-85619282
E-mail: lnyx@jlu.edu.cn

CSSN

ISSN 1674-7593
CN 22-1399/R

Copyright

© 2015 by the Editorial Office of
International Journal of Geriatrics

All articles published represent the opinions of the authors, do not reflect the official policy of Jilin University or the Editorial Board, unless this is clearly specified. All authors will be liable for the contents of their manuscripts by themselves. International Journal of Geriatrics will not bear joint and several liability.

The contributors shall be regarded as the persons who have accepted and complied with the notice to contributor. All of the authors who enjoy rights of authorship shall be deemed as the persons who have showed consent to transferring rights of authorship and other relevant rights of the manuscripts to International Journal of Geriatrics in the world. The expenses and remuneration necessary shall be paid together through International Journal of Geriatrics.

CONTENTS

Original Articles

- Effect of Chinese Iron Ore Plant on Alzheimer's Disease Mice Model Induced by D-galactose and Sodium Nitrite
..... He Sheng, Deng Xiaozhen, Pan Lin, Lin Meiqing, Ning Mei, Zhong Juan, Wei Jianquan, Zhang Shuqiu (49)
- Effects of Different Doses of Atorvastatin on Serum CF-6, P53 in the Patients with Acute Myocardial Infarction with Direct Percutaneous Coronary Intervention Wang Yakun, Lin Lili, Wang Ru, Yin Yonghou (53)
- Serum Cys C Level Sensitive Indicator to Evaluate e GFR in the Patients with Coronary Heart Disease..... Zhang Xia, Ke Yongsheng (57)
- Relationship between the Levels of Cys-C and Hcy and the Prognosis of the Patients with Acute Cerebral Infarction..... Xiao Yajuan (62)
- Clinical Study of PICCO Hemodynamic Monitoring of Mild Hypothermia in Treatment of Severe Craniocerebral Injury..... Sun Zhihui, Wang Min (64)
- Efficacy Analysis of Two Surgical Methods in Treating Osteoporotic Vertebral Compression Fracture in the Middle-aged Patients
..... Chen Jin, Wang Hong, Xu Hongguang (68)
- Effect of Comfeel Plus Transparent Dressing in Pressure Sore of the Auricular Skin in the Elderly Patients with Persisting Inhaling Using Nasal Catheter Wang Meiqing (72)
- Analysis in Perioperative Psychological Nursing in Elderly Patients
..... Xiao Ling, Li Shujuan, Zhang Shuhua, Cao Hong (74)

Reviews

- Trace Elements and Aging
..... Zhao Xiaoli, Li Diandong, He Hongwei, Wang Zhen (77)
- Mechanism of Brain Edema after Intracerebral Hemorrhage
..... Zhang Yingcui, Chu Zhaohu (81)
- Research Progress in Imaging Diagnosis of Thyroid Carcinoma
..... Feng Lei, Chen Fangman (86)
- Intravascular Ultrasound and Intermediate Coronary Stenosis
..... Tang Long, Tang Shengxing (90)
- Study on Breast Carcinoma in the Young and the Elderly
..... Pan Leilei, Ma Jun, Fang Fang (93)

Trends

- Drug Treatment and the Prognosis of the Patients with Chronic Nephrosis
..... (73)
- Effect of the Operation of Fat Reduction on the Cardiovascular Diseases in the Fat Patients with Diabetes (76)
- Digoxin and the Denth of the Patients with Atrial Fibrillation
..... (85)
- Hypotensor and Cerebral Blood Flow of the Patients with Hypertention
..... (89)
- Relationship between Profibrinolytic Activating Factor and the Prognosis of Ischemic Stroke (95)